
 
Referat fra møde i 

Egtved Udviklingsråd 
 

Dato: 10. august 2022 Mødested: Roberthus 
Tidspunkt: kl. 19 

 

Mødeleder/referent 
Inger/Thyra 

Deltagere:  
Kirsten, Thyra, Flemming, Erik, Henrik, 
Inger, Troels, 

Afbud:  
Kirsten, Flemming,  

 
Dagsorden: 
 

1. Opfølgning vedr. Tinghøj 
 
 
 
 
 

2. Møde med Frederik – 
opfølgning på 
byvisionsarbejdet 

 
 
 

3. Turistbus v/Torben 
 

 
 
 

4. Erhvervsjord 
Erik og Inger 

 
  

5. Oplevelsescenter ved 
Egtved Pigens grav.  
Helle og Inger 

 
 
 

6. BID møde den 9. august 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
Referat: 
 
Intet nyt. Jf. den seneste mail fra Lone Myrhøj, så har hun lovet at 
orientere os, når der er nyt i sagen. Vi kan ikke se, at sagen har 
været drøftet i Voksenudvalget siden nabomødet på Tinghøj.  
Inger har talt med Jeanette (nabo til Tinghøj) – de har hellere ikke 
hørt noget.  
 
Der har været møde med Frederik den 8 juni vedr. formidling af 
byvisionen og promovering af Egtved via www.Egtved.dk  
Onsdag den 8. juni kl. 19 på Roberthus. Frederik fik en masse 
input til div. videoer m.v. Frederik er tovholder på arbejdet.  
 
 
Opfølgning vedr. det materiale Morten Damgård havde lovet os i 
forbindelse med turistbussen. Evaluering og tilbagemelding til 
Morten Damgård. Torben melder tilbage til Morten. Materialet er 
ikke blevet brugt. 
 
Vi har ikke hørt noget. Erik følger op. 
  
 
 
Seneste styregruppemøde den 2. juni. Referat fra mødet og 
tidsplan for projektet er sendt rundt. Idekonkurrencen er budt ud 
nu. Inger tager fat i VAF og Egtved posten i håbet om at få det i 
aviserne. 
 
 
Ny opstart af BID-arbejdet den 9. august. Inger og Kirsten deltog 
fra EU. Der var 40 deltagere. 
Drøftelse af mødet og EU’s rolle i BID arbejdet. Punktet blev 
udskudt. 
Fotokonkurrence v/Kirsten m.fl. Der er snart deadline. 
Der blev udarbejdet et program for den dag, hvor Post Nord 
kommer til Egtved d. 18.08. 
Kong Rans rute blev præsenteret. Der er udarbejdet en 
hjemmeside. 
 
 



7. Efterårskur 
Torben, Helle, Kirsten og 
Kari 

               
 

8. Kommunikation  
 
 
 
 
 
 

9. Klyngemøde Øster 
Starup / Ågård 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

10. Idrætsforeningen 
 
 

11. Spejderne 
 
 
 

12. Roberthus 
 
 
 
 

13. Vejle Ådal og Fjord 
 

 

Planlægning ligger stille lige nu. Torben følger op.  
 
 
 
 
Vedr. avisen. Egtved Posten og VAF  
De inviteres til at have en stand i forbindelse med MØD Egtved. 
Christina fra Egtved Posten kommer.  
Programpunkt, hvor læserne kan få en snak med aviserne. Næste 
skridt kan være et møde med bestyrelsen for Jyske Medier + de 
andre centerbyer.  
 

Den 16. august kl. 19:00 - 21:30. 

Ågården 
Majsvænget 74, Ågård. 
6040 Egtved. 

Dagsorden: 

• Opsamling på sidste møde (Referat vedhæftet)  

o Kommunikation, hjemmeside, facebook m.v. 

o Deling af arrangementer? 

o Erfaringer med bysyn. 

o Administration af indsamlede midler, herunder 
tildeling af midler. 

o Hvad kan vi bruge hinanden til (Fællesskab) 

• Rundt om bordet. 

Inger og Henrik deltager. 

 
 
Der er ansat en ny centerleder i hallen fra d. 8.8.22. 
 
Der har været landslejr med stor succes. Egtved spejderne har 
fået 200.000 kr fra Nordea til at bygge en tilbygning som Egtved 
skole kan benytte til alternativ undervisning. 
 
Der var et møde lige før sommerferien. Der er kommet noget 
kunst fra Robert Jacobsen op på væggene i Roberthus. 
Der er flyttet nogle iværksættere fra ’Slagteriet’ i Vejle til 
Roberthus. 
 
 
Bestyrelsesmøde den 9. juni. Referat er sendt rundt.  
Landskabsplan for Vejle Ådal og Fjord. Materiale i offentlig høring.  
Forslaget drøftes. Alle forslag om naturkorridorer til Egtved by er 



 
 
 
 
 
 

14. Presse 
 
 

15. Næste møde 
 
 

16. Evt.  
 
 
 
 
 
 
 

fjernet. 
Der er et møde i Vejle 8.9.22, som man kan deltage i. Inger 
deltager samt evt. Mette. 
Naturkomiteens område er tegnet med i landsskabsplanen for 
Vejle Ådal. 
 
Egtved pigens Grav og evt udstykning på Dulmosevej. 
 
 

Mandag d 05.09.22 kl 19.00 i Roberthus. 
 

Ang udstykning på Dulmosevej: Erik viser en tidsplan fra Vejle 
kommune. Egtved fjernvarme vil ikke trække fjernvarme ud til 
Dulmosevej.  
Erik spørger til hvordan vi kan hjælpe hinanden med at arbejde for 
en sikker skolevej? Der skal ses på en fælles løsning for 
Hejlskovparken, Vinkelgårdsvej og det kommende Dulmose-
område. Inger og Erik følger op evt. med et møde med Gerda fra 
TU. 

 

 

 

 


